
De :  Piet Deslé
Objet :  RE: Vragen VBFV aan partijvoorzitters 
Date :  5 mars 2014 00:51:50 HNEC 

À :  Edgar Fonck
Cc :  Jean-Marie Dedecker,  Jan Van Brussel

	  
Geachte, 
Hierbij bevestig ik graag de ontvangst van Uw e-mail. 
Het zou me niet verbazen dat U van Voorzitter Jean-Marie Dedecker geen antwoord ontvangt op de wereldvreemde vragen die U stelt in Uw 
brief. Als U meent dat de Franstaligen die in Vlaanderen of in haar tweetalige hoofdstad Brussel wonen zich zorgen maken over de 
onderwerpen die U aanhaalt, vrees ik dat U deze mensen zwaar onderschat. 
Als U over 'minderheden' in de hoofdstad van Vlaanderen spreekt moet u trouwens rekening houden met het feit dat er in het Brusselse 
Gewest alleen maar minderheden overblijven. Het aandeel van de bevolking dat in de afgelopen eeuw is verfranst vertegenwoordigt 
inderdaad geen 50 % meer van de Brusselse inwoners. Als U dus 'rechten' gaat opeisen voor de nieuwe 'minderheden' in Vlaanderen of in 
haar hoofdstad begint U aan een zeer heikele opdracht, waar de autochtone bevolking zeker niet wakker van ligt. Vooral omdat de 
toepassing van de taalwetgeving in Brussel weinig opbeurende resultaten heeft opgeleverd, hoewel de taalwetgeving een schoolvoorbeeld is 
van wat de bescherming van een autochtone minderheid kan inhouden. 

	  
Mvg 

	  
Piet Deslé


